
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

  Αθήνα, 01/02/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, βουλευτή Λάρισας 

 

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

 

 

ΘΕΜΑ : «Απουσία χώρων στάσης & ανεφοδιασμού των οχημάτων στην Εγνατία Οδό 
για δεκάδες χιλιόμετρα από την Αλεξανδρούπολη Έβρου προς τα δυτικά» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Μετά από πρόσφατη σχετική διέλευσή μας, διαπιστώσαμε ότι, χωρίς χώρους στάσης των 

οχημάτων για ξεκούραση, τουαλέτες και σταθμούς ανεφοδιασμού παραμένει η Εγνατία 

Οδός, όσον αφορά στο τμήμα της που έχει παραδοθεί και λειτουργεί στην Ανατολική 

Μακεδονία και Θράκη. Η προαναφερθείσα κατάσταση είναι τουλάχιστον απαράδεκτη, 

καθώς, σε ένα τμήμα της Εγνατίας οδού πολλών δεκάδων χιλιομέτρων από 

Αλεξανδρούπολη προς Μακεδονία, ενώ ο δρόμος δεν έχει την παραμικρή έξοδο στάσης ή 

ανεφοδιασμού των οχημάτων, τα διόδια καταβάλλονται κανονικά, επιβαρύνοντας τους 

πολίτες για παροχές οι οποίες όφειλε να είναι σε λειτουργία, αλλά τελικά, είναι ανύπαρκτες.  

 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,       

 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  
 

1. Ποιοι είναι οι λόγοι για τους οποίους το ανωτέρω τμήμα της Εγνατίας Οδού δεν διαθέτει 

σημεία-εξόδους για στάση και ανεφοδιασμό των οχημάτων; 
 

2. Προτίθεσθε να πραγματοποιήσετε σε εύθετο χρόνο τις αναγκαίες κατασκευαστικές 

παρεμβάσεις στο ανωτέρω τμήμα της Εγνατίας Οδού, προς δημιουργία εξόδων για στάση 

και ανεφοδιασμό των οχημάτων; Αν ναι, ποιος είναι ο χρονικός προγραμματισμός σας; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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